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Mgr. Sosna: 

Chystá sa v blízkej budúcnosti rekonštrukcia mestského kultúrneho strediska, kinosály, 

úpravy alebo teda  výmeny sedadiel a či mesto neuvažuje po tejto rekonštrukcii, aby tam 

vznikol aj nejaký predajný stánok alebo podobne v oblasti predaja tovarov, tzn. nejaké 

tortilly, nápoje a pod. Viem, že to nie je zdravá výživa, dneska každý chce zdravo žiť, ale táto 

služba patrí ku kinu a zo strany občanov je myslím dopyt po tejto službe, a niektorí sa aj 

priamo vyjadrili, že aj kvôli tomu, že táto služba tu chýba, navštevujú a uprednostňujú 

návštevu kín v okolitých obciach.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka kinosály, chcem len upozorniť na to, že táto modernizácia prebehne v najbližších 

týždňoch a je záujmom mesta, budeme to technicky riešiť tak, aby návšteva kina nebola len 

o kino predstavení, ale aj o možnosti zakúpiť si nejaký doplnok, či už nápoje na pitie – 

nealkoholické, alebo potom to, čo patrí bežne k dnešným moderným kinám, ako tu už bolo 

spomenuté z vašej strany. Chcem pripomenúť aj to, že mesto rieši momentálne technicky 

a potom aj stavebnou úpravou bezbariérový vstup pre obyvateľov, ktorý už bol vo vzťahu 

k mestu riešený a kontaktovaný zo strany obyvateľov niekoľko rokov, takže bude vyriešený 

prístup bezbariérovo pre tých, ktorí budú chcieť navštíviť kino predstavenie, tak aby nemali 

pred sebou tú hlavnú prekážku ako schody. No a samozrejme otázku predajného stánku 

budeme riešiť v spolupráci s technickými službami, ktoré to majú aj v predmete činnosti. 

Zabezpečíme to tak, aby nielen modernizácia priestorov, nové sedačky, interiérové vybavenie, 

ale aj dostupné služby ponúkali občanom využiť kino Slávia a nie možno služby okolitých 

obcí.   

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 

 


